

Free translation of the original letter from Moïse Bendayan

Université de Montréal
Faculty of Medicine
Department of Pathology and Cell Biology

Montréal, November 20, 2003

Mr. Gaston Naessens
5270 Mills Street
Rock Forest, Quebec J1N 3B6

Dear Mr. Naessens,

It is with pleasure that I am sending you the report on the work carried out during the past three months on the “Somatides” project, sponsored by the Lucie and André Chagnon Foundation.

A copy of this report has also been given to the authorities of the Université de Montréal and to Dr. Michel Boivin, representative of the Chagnon Foundation.

I believe that the results obtained are in line with the direction of your research, and your evaluation and comments will be very valuable to us.

Please accept, dear Mr. Naessens, the expression of my warmest regards.

(Signed)
Moïse Bendayan
Full Professor

Université de Montréal – Faculty of Medicine
Department of Pathology and Cell Biology
C.P. 6128, Downtown Branch, Montreal QC H3C 3J7
Fax: (514) 343-5755 (Pathology) / (514) 343-2459 (Cell Biology)

Montréal le 20 novembre 2003.

Monsieur Gaston Naessens
5270 Mills street
Rock Forest,
Quebec J1N 3B6

Cher Monsieur Naessens

C'est avec plaisir que je vous remets le rapport du travail effectué au cours des trois derniers mois sur le projet « Somatides » parrainé par la Fondation Lucie et André Chagnon. Copie de ce rapport est également remis aux autorités de l'Université de Montréal et au Docteur Michel Boivin représentant de la Fondation Chagnon.

Je crois que les résultats obtenus vont dans la ligne de pensée de vos travaux et votre évaluation et commentaires me seront très précieux.

Veuillez croire Cher Monsieur Naessens à l'expression des mes sentiments les plus cordiaux.



Moise Bendayan
Professeur titulaire